
 

 

Zápis č. 11/2023 ze dne 20.9.2023 

z jednání Komise obecního majetku 

Rady městské části Praha 1 

 

 

Datum a místo jednání: 20.9. 2023, 16.00 hod., místnost č. 212, MČ P1, Vodičkova 18/681, Praha 1  
 
Přítomni prezenčně: M. Jirásková (předsedkyně komise), M. Motl (místopředseda komise), P. Čižinský (člen 

komise), A. Mešťák Fraňková (členka komise), T. Macháček (člen komise),  A. Kazda (člen komise), T. 
Pacner (odborník komise), L. Klimt (odborník komise), P. Vaněk (stálý host) 

 

Hosté ÚMČ Praha 1 přítomni prezenčně: T. Heres (místostarosta MČ P1), J. Perlíková Drdová (vedoucí 
OBN/OTMS), K. Dubská (vedoucí OSN/OTMS), Giancarlo Lamberti (předseda FV ZMČ P1, předseda KOKU, 
uvolněný člen ZMČ P1), V. Talacková (neuvolněný člen ZMČ P1 od 16:45 – 19:50) 

Omluveni: R. Hohne (člen komise), P. Vlasák (člen komise) 
 
Hosté: JUDr. I. Chytil, zástupce SVJ Mikulandská 4/122, majitelka NAMA Prague, vlastníci bytových jednotek 
Na Poříčí 46, Praha 1 
 
Přítomna prezenčně, zapsala: J. Dětská 
 
 
Program jednání:  
  
1) Úvodní slovo předsedkyně Komise obecního majetku Rady MČ P1, schválení ověřovatele zápisu 

2) Schválení programu 11. Komise obecního majetku Rady MČ P1 

3) Schválení zápisu KOMA č. 10 ze dne 28. 6. 2023  

4) Prodej sklepní místnosti SVJ Mikulandská 4 

5) Stanovisko k otázce zrušení podílového spoluvlastnictví a jeho vypořádání v soudním sporu „ Bruska“,   

zámecké schody  

6) Pravidla výběrového řízení: pronájem a oprava bytů 

7) Ochrana investic u smluv na dobu neurčitou 

8)NAMA Prague, Anežská 8/810, narovnání vzájemných vztahů 

9) Vyhodnocení výběrového řízení : Na Poříčí 46 

10) Vyhodnocení výběrového řízení na pronájem NP: Uhelný trh 424/3 

11) Vyhodnocení záměru na pronájem : Melantrichova 477 

12) Žádost o slevu z nájmu: TRANADA, Václavské náměstí 23 
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13) Žádost SVJ domu U Lužického semináře 46, čp. 114, Praha 1 o výpůjčku pozemku 

14) Žádost o prodej nebytové jednotky č. 105 a č. 106, Krakovská 1363 ( učňovská prodejna krejčovství a 

koženého zboží 

15) Loretánská zahrada – žádost o výpůjčku pozemku pro Prevenci dětem (prodej vánočních stromů) 

16) VIP Gastro: žádost o prodloužení smlouvy  

 

 

Úvodní slovo předsedkyně Komise obecního majetku Rady MČ P1 

Předsedkyně komise M. Jirásková jednání zahájila v 16.00 hod. Přítomno je 5 členů komise, 2 
odborníci komise a 1 stálý host. Je přítomen T. Heres (místostarosta MČ P1), J. Perlíková Drdová 
(vedoucí OBN/OTMS), K. Dubská (vedoucí OSN/OTMS), Giancarlo Lamberti (předseda FV ZMČ P1, 
předseda KOKU, uvolněný člen ZMČ P1), V. Talacková (neuvolněný člen ZMČ P1) 

Komise je usnášeníschopná. Zapisovatelem byla stanovena J. Dětská. Ověřovatelem zápisu pověřila 
předsedkyně komise P. Čižinského, který pověření přijal. O tomto bylo hlasováno.  

 

 
KOMA pověřuje P. Čižinského jako ověřovatele zápisu –   schváleno                  Usnesení KOMA č.1/11/2023 
 

Hlasování: 
Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
2) Schválení navrženého programu 
 

Následně proběhlo hlasování o navrženém programu 
 

  
KOMA schvaluje program dnešního jednání – schváleno 

                                                                                                                            Usnesení KOMA č. 2/11/2023 
 

Hlasování: 
Pro: 7  Proti:  0 Zdržel se: 0 
 
 
3) Schválení zápisu KOMA č. 10 ze dne 28. 6. 2023 

Proběhla diskuse k zápisu č. 10 
 

  
Zápis KOMA č. 10 byl schválen – schváleno                                                             Usnesení KOMA č. 3/11/2023 
 

Hlasování: 
Pro: 7  Proti:    0 Zdržel se: 0 
 
 
Následně proběhlo procesní hlasování o předřazení bodu č. 15: 
Pro: 7  Proti:    0 Zdržel se: 0 
 
 



Zápis KOMA č. 11 ze dne 20. 9. 2023  

3 

 

15) Loretánská zahrada – žádost o výpůjčku pozemku pro Prevenci dětem (zdobení vánočních stromů) 
 

Žadatel žádá o výpůjčku Loretánské zahrady 8, Praha 1 za účelem tradiční akce „Zdobit může každý, 
zdobit bude každý“. Organizátorem akce je Prevence dětem z.s. V Loretánské zahradě bude 
rozmístěno více než 70 ks vánočních stromků, které budou k dispozici veřejnosti k dozdobení dle 
vlastní fantazie. 
Na jednání komise se dostavila paní I. Šproclová, která připravuje výše uvedenou akci. Mezi paní 
Šproclovou a členy komise proběhla delší diskuse.  

 

 
  KOMA doporučuje vyhovět žádosti za podmínky vyrovnání závazků z minulých let. - schváleno 
 

                                                                                                                          Usnesení KOMA č. 4/11/2023   
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Hlasování: 
Pro:   7          Proti:    0      Zdržel se:  0 

 
 

Následně proběhlo procesní hlasování o předřazení bodu č. 5: 
Pro: 7  Proti:    0 Zdržel se: 0 
 
 
5) Stanovisko k otázce zrušení podílového spoluvlastnictví a jeho vypořádání v soudním sporu „ Bruska, 

zámecké schody 

Jedná se o opakovaný soudní spor, ve kterém se žalobci domáhají zrušení a vypořádání 
spoluvlastnictví, kdy z obsahu žalobního návrhu vyplývá, že žalobci požadují zrušení podílového 
spoluvlastnictví rozdělením domů na jednotky. Žalobci jsou vlastníky velmi malých podílů na 
předmětných nemovitostech. 
Na jednání komise se dostavil právní zástupce JUDr. I. Chytil, který se k celé věci vyjádřil a diskutoval 
s členy komise. 

 

 
KOMA doporučuje jednat o směně vlastnických podílů za bytové jednotky, pokud vlastníci budou stále 
odmítat finanční vyrovnání - neschváleno 
 

Hlasování: 
Pro:  4 Proti: 2  Zdržel se: 1 
 
 
4) Prodej sklepní místnosti SVJ Mikulandská 4  

SVJ se obrátilo na MČ P1 se svou žádostí o odkup sklepa, který je součástí nebytové jednotky č. 122/103, 
která je v současnosti pronajata. Tuto záležitost KOMA projednávala již 14.4.2023, kdy jednání bylo 
přerušeno. KOMA požádala OTMS, aby vstoupilo do jednání s nájemcem nebytového prostoru a SVJ. 
Jednání se zúčastnil zástupce SVJ domu v ulici Mikulandská 4/122, v němž se nebytový prostor nachází a 
členům komise vysvětlil, proč SVJ žádá o odkup. 
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KOMA doporučuje radě MČ Praha 1 souhlasit s uzavřením úplatné smlouvy o výstavbě, jejíž součástí bude 
změna prohlášení vlastníka spočívající v tom, že stávající část nebytové jednotky bude napříště vymezena 
jako společný prostor domu - schváleno                                                                      

                                                                                                                            Usnesení KOMA č. 5/11/2023       
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

Hlasování: 
Pro:  6 Proti: 1  Zdržel se:   0       
 
 
Následně proběhlo procesní hlasování o předřazení bodu č. 9: 
Pro: 7  Proti:    0 Zdržel se: 0 
 
 
9) Vyhodnocení výběrového řízení: Na Poříčí 1894/46  

 

Městská část Praha 1 zamýšlí pronajmout nebytové prostory v 1. nadzemním  a 1. podzemním podlaží 

domu  č. p. 1894, Na Poříčí 46, Praha 1, a to formou výběrového řízení. Doba nájmu určitá 5 let + 5 let 

opce, podmínka složení kauce ve výši 400.000 Kč – viz usnesení  č. UR23_0785 ze dne 27.6.2023. Do 

výběrového řízení se přihlásily: TextiEco a.s., KaiDix s.r.o., Petrohradská kolektiv, z.s. (gyzygyzy s.r.o.) a 

SOUTH IT s.r.o. 

Na jednání komise se dostavili vlastníci bytových jednotek, kteří se vyjádřili k jednotlivým 

společnostem, které by mohly být nájemcem nebytového prostoru v jejich domě. Mezi vlastníky 

bytových jednotek a členy komise proběhla delší diskuse. 

 

 
KOMA nedoporučuje postoupení žádného z přihlášených uchazečů do druhého kola výběrového řízení k 
vyhodnocení. 

                                                                                                                            Usnesení KOMA č. 6/11/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   
 

Hlasování: 
Pro: 6  Proti: 0  Zdržel se: 1 
 
 
Následně proběhlo procesní hlasování o předřazení bodu č. 11: 
Pro: 7  Proti:    0 Zdržel se: 0 
 
 
 
11) Vyhodnocení záměru na pronájem : Melantrichova 477/20 
 

V době od 16.8.2023 do 5.9.2023 byl vyvěšen Záměr na prodloužení nájemní smlouvy nebytové 
jednotky v ulici Melantrichova, kde je nájemce  SALE – PRAHA s.r.o., účelem nájmu je cukrárna, nájemní 
smlouva na dobu neurčitou s 6 měsíční výpovědní lhůtou. Dne 11.9.2023 proběhlo otevírání obálek, kdy 
se krom stávajícího nájemce SALE – PRAHA s.r.o. přihlásila i společnost Bon Brads s.r.o. 

 
Na jednání komise se dostavila majitelka SALE – PRAHA s.r.o. paní JUDr. Kozubová, která členům komise 
popsala mnohaleté provozování cukrárny v ulici Melantrichova. Následně proběhla mezi JUDr. 
Kozubovou a členy komise diskuse. 
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KOMA doporučuje nevyhodnotit adresný záměr a doporučuje vypsat nové výběrové řízení. 

 
                                                                                                                         Usnesení KOMA č. 7/11/2023                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

Hlasování: 
Pro:     7               Proti:     0          Zdržel se:    0 

 
 
Následně proběhlo procesní hlasování o předřazení bodu č. 8: 
Pro: 7  Proti:    0 Zdržel se: 0 
 
 

8) NAMA Prague, Anežská 8/810, narovnání vzájemných vztahů 

Nájemce domu žádá Městskou část Praha 1 o slevu z nájemného z důvodu snížení uživatelnosti 
předmětu nájmu vzhledem ke sjednanému účelu nájmu, a to z důvodu snížené kvality některých 
koupelen, zatékání do domu světlíkem domu nad chodbou vedoucí do apartmánů v části nemovitosti. 
Na jednání komise se dostavila majitelka NAMA Prague paní Fudíková, která popsala situaci domu. Mezi 
paní Fudíkovou a členy komise proběhla diskuse. 

 
 

 
KOMA doporučuje zrušit záměr k poskytnutí slevy ve výši 50% na dobu 6 měsíců 

                                                                                                                             Usnesení KOMA č. 8/11/2023  
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

Hlasování: 
Pro: 6  Proti: 1  Zdržel se: 0  
 
  

 
KOMA doporučuje poskytnout nájemci slevu ve výši 100% z nájmu těch částí budovy, které nebyly po 
dobu zajištění statiky vůbec přístupné a dále 5% z celkového nájmu do odstranění závady na statice 
světlíku – usnesení nebylo přijato  
 

Hlasování: 
Pro: 4  Proti: 1  Zdržel se: 2 
 
Následně bylo v 19:50 jednání komise ukončeno. Ostatní body programu nebyly projednány. 
 
 
 
 
        ověřovatel zápisu:                                                   předsedkyně komise: 
 
 
 
 
……….…………………………………..     ………………………………….. 
         Mgr. Pavel Čižinský                                                                       Mgr. Monika Jirásková 
 


